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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KULTURNÍ KOMISE ZE DNE 19. 2. 2024 
 
Přítomni: Eva Vedralová, Tomáš Charvát, Karolína Blažková, Eva Petrásková, Hana Bohatová, 
Karolína Davidová, Petr Fořt  

Omluveni: Jakub Nekolný, Anna Nováková, 

Hosté: Tomáš Klinecký, Markéta Havlíčková 

 

Předsedkyně kulturní komise Karolína Blažková rezignovala na svou funkci. Hlasováním 7 pro, 0 proti, 
0 zdržel navrhuje kulturní komise radě města jako novou předsedkyni Karolínu Davidovou. Kulturní 
komise také navrhuje radě města schválit nového člena PR managerku CVIKu Jitku Davidovou. 

Tomáš Klinecký: Poděkoval za organizaci Masopustu. Paní ředitelka konstatovala, že kvůli biatlonu 
nedorazili někteří nasmlouvaní stánkaři. Dále poděkoval za aktualizaci informací na wikipedii.  

Tomáš Klinecký: Informuje, že jsme dostali dotaci 23 mil. Kč na horní patro budovy č.p. 1, které bude 
složit jako kulturní a komunitní centrum a pozval členy KK na otevření nově zrekonstruovaných prostor 
knihovny a do nově otevřené kavárny. Dále informoval o tom, že běží architektonická soutěž na 
rekonstrukci obou náměstí s podáváním návrhů do 8. 3.  

Tomáš Charvát: Se ptá, zda už se nějaké návrhy sešly? 

Tomáš Klinecký: Odpovídá, že ano. Většina návrhů je zahraničních, ale jsou podané také návrhy od 
českých architektů. Posouvali jsme termín možnosti podávání návrhů, aby se nám jich sešlo co nejvíce. 
Návrhy vybírá porota anonymně. V porotě jsou také krajinářští architekti, aby zohlednili různé možnosti 
modrozelené infrastruktury. Soutěž je vyhlášena pod záštitou české komory architektů. 

Karolína Davidová: Se ptá, kdo vybíral nezávislou část poroty pro architektonickou soutěž? Tu navrhla 
společnost Mobea ccae, se kterými spolupracují. 

Karolína Blažková: Ptá se, jestli se při rekonstrukci č.p. 1 myslelo na venkovní připojení elektriky? 

Markéta Havlíčková: Odpovídá, že na budově č.p. 1 jsou nově tři přípojky.  

Markéta Havlíčková: V zadání architektonické soutěže máme uvedeno, že chceme mít na náměstí mimo 
jiné také prostor pro kulturu tak, aby se nemuselo kvůli každé akci uzavírat. Je třeba ztmelit prostor do 
jednotné plochy.  

Karolína Davidová: A jaký je časový rámec možné realizace nového náměstí? 

Tomáš Klinecký: Odpovídá, že máme do konce roku 2029 čas pro podání žádosti o dotaci. 

Karolína Davidová: A jaký je časový rámec rekonstrukce podkroví č.p. 1? 
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Markéta Havlíčková: Odpovídá, že nám zbývá zažádat o povolení a hotovo musí být do konce příštího 
roku. Zásahy do stavebního povolení jsou minimální. Pokud se nám podaří vysoutěžit dodavatele, mohli 
bychom na začátku příštího roku začít. 

Tomáš Charvát: Konstatuje, že dávali s Lucií Ulíkovou dohromady možnosti vybavení pro plánované 
zrekonstruované prostory a chtěl by navrhnout, aby z celkového vybavení byl vyjmut klavír. Ten by se 
měl vybrat zvlášť, aby byl kvalitní. Nabízí možnost kontaktů v oboru. Je to jedinečná šance na to, jak 
mít ve městě kvalitní nástroj.  

Tomáš Klinecký: Na stavební práce a vybavení budeme mít zvlášť rozpočet. Musíme prověřit, jestli by 
se dalo udělat výběrové řízení zvlášť na hudební nástroj. Dále informoval o tom, jak probíhalo předání 
ocenění Osobnost města Český Brod 2023. Dále informuje o tom, že byly vyhlášeny dotační programy 
a mezi ně patří i částka alokovaná na podporu kultury a sportu. Jednotlivé termíny pro podání žádosti 
jsou v jednotlivých výzvách.  

Eva Vedralová: Informuje, že jsme doplatili digitální promítačku a budeme poptávat firmy na novou. 
Budeme žádat o dotaci ze státního fondu pro kinematografii.  

Tomáš Charvát: Se ptá, jestli se budou schovávat světla na pódiu v KD Svět? Světla by neměla svítit 
lidem do očí. V rámci rekonstrukce se toto nepodařilo dořešit. 

Tomáš Klinecký: Odpovídá, že se některé detaily po rekonstrukci ještě dotahují a je třeba toto prověřit. 

Markéta Havlíčková: Informuje o tom, že Jarní českobrodská pouť bude na přelomu května/června, a to 
od 27. 5. do 3. 6. Z důvodu stavby okružní křižovatky, která se dotkne areálu ZZN, bude pouť opět na 
Husově náměstí.  

Petr Fořt: Informuje o tom, že zemřel pan Knobloch, který vlastnil zvukový archiv nahrávek z rozhlasu 
a upozorňuje, že by bylo možná dobré zjistit, co se s tím archivem stalo? Možná by se tomuto tématu 
mohl věnovat pan Radovanovič. Navrhoval by zpracovat obsah za jeden historický rok a udělat takový 
pilotní ročník, který by se předvedl radě města i jeho uchopení a pak by se případně mohla uzavřít nějaká 
forma spolupráce.  

Tomáš Klinecký: Konstatuje, že kulturní komise by měla ve spolupráci se CVIKem přicházet hlavně 
s nápady, které budou kulturní život ve městě posouvat. Zjistit jaké podmínky kultura vyžaduje a 
navrhnout radě města řešení. 

Dále probíhala volná diskuze na téma participativního rozpočtu Broďáci Brodu, rekonstrukce náměstí, 
městské květináče aj. 

Návrhy na usnesení 
 
Kulturní komise doporučuje radě města vzít na vědomí rezignaci Karolíny Blažkové. 
Kulturní komise doporučuje radě města jmenovat předsedkyní kulturní komise Karolínu 
Davidovou. 
Kulturní komise doporučuje radě města souhlasit se zpracováním pilotního představení 
zpracování historických zvukových záznamů z městského rozhlasu. 
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Zapsala: Martina Vlastníková 
Zápis ověřila: Karolína Blažková 
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